
Zápis ze studentské rady 

 Návrh na nového předsedu, který nahradí stávajícího (Martin Šipula) – Jan Kejř 

 Návrh na mikrovlnku ve studovně – návrh nepřijat 

 Posílení školní Wi-Fi – stále přetížená, pracuje se na opravě 

 Školní noviny – nutnost dobrovolníků a zájmu tříd, pro každou třídu 1 – 2 výtisky 

 Sběr víček – stále v průběhu 


